
 
Förslag till storlek och placering för ett nytt daghem, fullmäktigemotion 
 
STST 24.01.2022 § 17  
  
 
 
Beredning  
 894/10.03.02/2021 
 
 FM § 51 
 
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter (första 

undertecknare Janne Lepola) före sammanträdet uttryckt önskemål om att 
få inlämna en så lydande motion: 

 
 Förslag till storlek och placering för ett nytt daghem 
 
 Vi undertecknade önskar att Lovisa stad inleder 2022 en 

planeringsprocess för ett samdaghem (för båda språkgrupperna) så att 
daghemmet kommer att ha minst åtta grupper och vara lätt at utvidga. Till 
placeringsplats önskar vi norra delen av Gråberg nära S-Markets tomt. 
Som motivering framställer vi det dåliga skicket och de trånga utrymmena i 
daghemmen i centrum. Villekulla är i ett oanvändbart skick, likaså Fredsby 
daghem. Gråberg är logistiskt sett bäst i och med att 90 procent av barnen 
hämtas med bil och majoriteten av föräldrarna arbetar i Borgå eller 
huvudstadsregionen. Trafiken och farosituationen utgör problem om 
daghemmet placeras på annat ställe i centrum. 

 
 Bilaga nr 12. 
 
 Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen 

för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning. 
 
 --- 
 
 
 NLIN § 78 
 
 Beredning: lokalchef Antti Kinnunen, tfn 0440 555 412 
 
 14 fullmäktigeledamöter, med första undertecknare Janne Lepola, har på 

stadsfullmäktiges sammanträde 20.10.2021 lämnat in fullmäktigemotionen 
Förslag till storlek och placering för ett nytt daghem. 

 
 De undertecknade fullmäktigeledamöterna vill att Lovisa stad inleder 2022 

en planeringsprocess för ett samdaghem för båda språkgrupperna så att 
daghemmet kommer att ha minst åtta grupper och vara lätt att utvidga vid 
behov. Till placeringsplats önskar de norra delen av Gråberg nära S-
Markets tomt. Som motivering framställer de det dåliga skicket och de 
trånga utrymmena i daghemmen i centrum: Villekulla är i ett oanvändbart 
skick, likaså Fredsby daghem. Gråberg anses vara logistiskt sett bäst 
eftersom 90 procent av barnen hämtas med bil och majoriteten av 
föräldrarna arbetar i Borgå eller huvudstadsregionen. Trafiken och 
farosituationen utgör problem om daghemmet placeras på annat ställe i 
centrum. 

 
 Man håller redan på att planera byggande av det nya daghemmet. Man 

börjar utarbeta en projektplan för det nya daghemmet inom ramen för 



anslagen för 2022. I projektplanen ingår också planer om var daghemmet 
ska placeras. 

 
 Bilaga 45 Motion 
 
 Föredragning: direktören för centralen för näringsliv och infrastruktur Sari 

Paljakka, tfn 040 630 2811 
 
 Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden beslutar ge följande svar 

på motionen till stadsstyrelsen och vidare till stadsfullmäktige: 
Utarbetandet av projektplanen för det nya daghemmet inleds 2022 om 
anslag för daghemmet godkänns. I projektplanen ingår också planer om 
var daghemmet ska placeras. Planerna ska omfatta den föreslagna 
placeringen för daghemmet. 

 
 Behandling: Ledamot Hagfors framförde följande ändringsförslag som 

näringslivs- och infrastrukturnämnden godkände enhälligt: 
 Emedan nämnden fått ta del av stadsfullmäktiges beslut (15.12.2021) om 

att tidigarelägga byggandet ev ett nytt daghem, anser nämnden att det 
utöver detta beslut inte föreligger något behov att börja planera ett annat 
daghem. 

 
 Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämnden beslutade ge följande svar 

till stadsstyrelsen och vidare till stadsfullmäktige angående motionen:  
 Emedan nämnden fått ta del av stadsfullmäktiges beslut (15.12.2021) om 

att tidigarelägga byggandet ev ett nytt daghem, anser nämnden att det 
utöver detta beslut inte föreligger något behov att börja planera ett annat 
daghem. 

 
 --- 
 
 

Bilaga nr 9. 
 

Föredragning Stadsdirektör Jan D. Oker-Blom  
 

Förslag Stadsstyrelsen godkänner för sin del svaret på motionen och föreslår att 
stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att motionen är 
slutbehandlad. 
 

Beslut Paus klockan 19.37–19.42. 
 
Ledamot Petri Hakasaari föreslog att beslutet ändras att lyda: 
”Utarbetandet av projektplanen för det nya daghemmet inleds 2022. I 
projektplanen ingår också planer om var daghemmet ska placeras. 
Planerna kommer att omfatta den i beredningen föreslagna placeringen för 
daghemmet. 
 
Stadsstyrelsen godkänner för sin del svaret på motionen och föreslår att 
stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att motionen är 
slutbehandlad.” 
 
Mia Heijnsbroek-Wirén understödde ledamot Petri Hakasaaris förslag. 
 
Förslaget godkändes enhälligt, 
 
Beslut enligt det ändrade förslaget. 

 
 



FM 16.03.2022 § 23    
118/10.03.02.00/2022    
 
Kaupunginjohtaja Jan D. Oker-Blom 

Bilaga nr 3. 
 

Förslag Utarbetandet av projektplanen för det nya daghemmet inleds 2022. I 
projektplanen ingår också planer om var daghemmet ska placeras. 
Planerna kommer att omfatta den i beredningen föreslagna placeringen för 
daghemmet. 
 
Stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att motionen är 
slutbehandlad. 
 

Beslut Ledamot Janne Lepola framförde som samlingspartiets fullmäktigegrupps 
åtgärdsmotion att byggnaden Lilla Finlandia skulle beaktas som ett möjligt 
alternativ vid planeringen av daghemsbyggnaden. Motiveringen är att 
byggnaden är i tillfälligt bruk under tiden som Finlandiahuset restaureras 
och att arkitekten har berättat att byggnaden framöver kunde användas 
som daghem. Virket till byggnaden har hämtats ur skogarna i Lovisa så 
byggnaden skulle på sätt och vis ”komma hem” efter den nuvarande 
användningen. Troligen kunde dessutom betydande besparingar nås med 
detta arrangemang. 
 
Ledamot Petri Hakasaari understödde ledamot Janne Lepolas 
åtgärdsmotion. 
 
Förhandlingspaus klockan 19.07–19.15. 
 
Beslut enligt förslaget. 
 
Omröstning om åtgärdsmotionen: 
Utgångsförslaget utan åtgärdsmotion JA 13 röster 
Åtgärdsmotionen godkänns NEJ 22 röster 
-> Åtgärdsmotionen godkändes. 


